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Dz.18.0021.57.2023 

Podsumowanie: 

 

LVII nadzwyczajna sesja VIII kadencji  

w dniu 24 kwietnia 2023 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji nadzwyczajnej. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Roczne Sprawozdanie Zarządu za rok 2022: 

Druk Nr 469 - w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdania z bieżącej działalności zarządu 

oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy 

XVIII Nowa Huta za rok 2022”, 

6. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 467 - w sprawie używania elektrycznych dmuchaw poprzez Zarząd Zieleni 

Miejskiej w Krakowie na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Druk Nr 468 - w sprawie zabezpieczenia środków na nowe nasadzenia przy fontannie 

„Delfinek” na os. Górali na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Druk Nr 470 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

realizowanych w latach 2018 - 2023 

Druk Nr 471 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

Druk Nr 472 – w sprawie  wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa zadania realizowanego 

na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

Podjęte uchwały:  

 

LVII/446/2023 w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdania z bieżącej działalności 

Zarządu oraz rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację  

zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta za rok 2022” 

LVII/447/2023 w sprawie używania elektrycznych dmuchaw poprzez Zarząd Zieleni 

Miejskiej w Krakowie na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

LVII/448/2023 w sprawie zabezpieczenia środków na rewitalizację fontanny „Delfinek” 

na os. Górali na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

LVII/449/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa 

Huta w latach 2018 - 2023 

LVII/450/2023 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

LVII/451/2023 w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa zadania 

realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 
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Dz-18.0021.57.2023 

PROTOKÓŁ 

LVII SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
                        

LVII sesja nadzwyczajna Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 24 kwietnia 

2023 r. w siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

 

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych – zał. nr 1 

2) Poprawka radnej Iwony Sewiło do Druku nr 468- zał. nr 2, 

3) Autopoprawka zarządu do Druku Nr 471 – zał. nr 3, 

4) Poprawka radnego Stanisława Moryca do Druku nr 471- zał. nr 4, 

5) Oryginały uchwał - zał. nr 5. 

_________________________________ 

 

LVII sesję nadzwyczajną Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał uczestniczących w posiedzeniu sesji, stwierdził quorum. Lista obecności radnych – 

zał. nr 1.  

W sesji uczestniczyli Mieszkańcy. 

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do przedstawienia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji nadzwyczajnej. 

4. Roczne Sprawozdanie Zarządu za rok 2022: 

Druk Nr 469 - w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdania z bieżącej działalności zarządu 

oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy 

XVIII Nowa Huta za rok 2022”, 

5. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 467 - w sprawie używania elektrycznych dmuchaw poprzez Zarząd Zieleni 

Miejskiej w Krakowie na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Druk Nr 468 - w sprawie zabezpieczenia środków na nowe nasadzenia przy fontannie 

„Delfinek” na os. Górali na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Druk Nr 470 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

realizowanych w latach 2018 - 2023 

Druk Nr 471 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały: 

Druk Nr 472 - w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa zadania realizowanego 

na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 
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Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się       -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Ze względu na obecność Mieszkańców Prowadzący poinformował o zmianie 

kolejności poszczególnych punktów porządku obrad: 

- punkt 4 – Oświadczenia i komunikaty, 

- punkt 5 – Roczne Sprawozdanie Zarządu za rok 2022, 

- punkt 6 - Projekty uchwał wnoszone na sesję, 

- punkt 7 – Oświadczenia i komunikaty, 

- punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 21 radnych 

Za głosowało         –     21 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się       -       0 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi do niego zmianami stanowi porządek obrad LVII sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z LVI sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł 

zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z LVI sesji nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący poinformował, że sesja LVII sesja Rady Dzielnicy jest utrwalana za pomocą 

urządzeń rejestrujących dźwięk oraz podał zasady postępowania przy udostępnianiu danych.   

 

W związku ze zgłoszeniem Mieszkańców chęci zabrania głosu na sesji prowadzący udzielił 

głosu Mieszkańcom. 

 

Pan Adam Kołodziejczyk (wyraził zgodę) w imieniu mieszkańców os. Mogiła poinformował 

o dewastacji figury Św. Jana Nepomucena i poprosił o przyznanie środków na renowację 

kapliczki. 

W dyskusji głos zabrali: Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Adam 

Kołodziejczyk, Agnieszka Żołądź. 

Przewodniczący Stanisław Moryc udzielił odpowiedzi – zostaną skierowane pisma do 

odpowiednich służb. 

 

Następnie Prowadzący oddał głos Mieszkańcom os. Wyciąże. 

Pani Barbara Żydek-Stępak i Pani Jolanta Żydek-Szydło (wyraziły zgodę) przedstawiła 

problem przymusowych nasadzeń drzew i krzewów przy ul. Podstawie, poprosiła o 

wspomożenie w zaprzestaniu działań, którym mieszkańcy się sprzeciwiają. Następnie 
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poinformowała o działaniach podjętych od listopada 2022 i poprosiła o wyjaśnienie zaistniałej 

sytuacji.  

W dyskusji głos zabrali radni: Beata Poszwa, Sebastian Piekarek, Łukasz Zarodkiewicz, 

Beata Poszwa, Tomasz Kudelski.  

Ponownie głos zabrała Mieszkanka.  

 

Przewodniczący Stanisław Moryc odczytał pismo Mieszkanki os. Wyciąże ze zdaniem 

przeciwnym. 

 

W kolejności głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Jan Pyż udzielił wyjaśnień, Tomasz 

Kudelski.  

Ponownie głos zabrały Mieszkanki.  

 

W kolejności głos zabrali radni: Jan Pyż, Beata Poszwa, Tomasz Kudelski, Edward Porębski, 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba udzielił wyjaśnień dotyczących realizacji zadań 

przez ZZM, Bogumiła Drabik. 

 

W dyskusji w sprawie korespondencji głos zabrały Mieszkanki oraz Przewodniczący 

Stanisław Moryc. 

 

Ze względu na panujący na osiedlu konflikt Przewodniczący Stanisław Moryc zaproponował 

zorganizowanie spotkania w świetlicy klubowej w os. Wyciąże w celu wypracowania 

lokalnego kompromisu dotyczącego zagospodarowania i nasadzenia zieleni. Termin 8 lub 10 

maja godz. 18.00. 

 

Prowadzący ogłosił przerwę (godz. 19.10) 

 

Po przerwie 

 

5. Roczne Sprawozdanie Zarządu za rok 2022. 

 

Przystąpiono do procedowania projektu uchwały: 

Druk Nr 469 - projekt Komisji Rewizyjnej – referent Krystyna Frankiewicz  

- w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdania z bieżącej działalności zarządu oraz poziomu 

rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

za rok 2022 – z załącznikiem. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Krystyna Frankiewicz odczytała 2 protokoły z posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej oraz 2 pisma wyjaśniające nie wydatkowanie w całości środków (ZBK, 

Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK). 

 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy XVIII Stanisław Moryc udzielił wyjaśnień. 

W dyskusji głos zabrali radni: Łukasz Zarodkiewicz, Andrzej Kowalik, Krystyna 

Frankiewicz, Andrzej Kowalik, Krystyna Frankiewicz, Andrzej Kowalik, Krystyna 

Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna 

Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Beata Poszwa, Tomasz Kudelskie – 

zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, Edward Porębski, Stanisław Moryc. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 21 radnych 

Za głosowało            -   16 radnych 

Przeciw           -     3 radnych 
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Wstrzymało się         -     2 radnych  

Uchwała Nr LVII/446/2023. 

 

6. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

 

Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk Nr 467 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie używania elektrycznych dmuchaw poprzez Zarząd Zieleni Miejskiej w Krakowie 

na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

W dyskusji głos zabrali radni: Tomasz Kudelski, Agnieszka Żołądź, Marcin Pawlik, Tomasz 

Kudelski, Marcin Pawlik, Tomasz Kudelski, Marcin Pawlik. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania:  

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało            -   11 radnych 

Przeciw           -     2 radnych 

Wstrzymało się         -     7 radnych 

Uchwała Nr LVII/447/2023. 

 

Druk Nr 468 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie zabezpieczenia środków na rewitalizację fontanny „Delfinek” na os. Górali na 

terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Radna Iwona Sewiło zgłosiła poprawkę do druku nr 468 – zał. nr 2. 

Prowadzący poddał pod głosowanie poprawkę ww poprawkę. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało            -   20 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawką. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało            -   20 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVII/448/2023. 

 

Druk Nr 470 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie Wieloletniej Prognozy i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta w latach 2018 - 2023 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało            -   20 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVII/449/2023. 
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Druk Nr 471 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2023 – z autopoprawką Zarządu – zł. nr 3. 

Radny Stanisław Moryc zgłosił poprawkę – zał. nr 4. 

Prowadzący poddał pod głosowanie ww poprawkę. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało            -   17 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało            -   18 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymał się           -     1 radny  

Uchwała Nr LVII/450/2023. 

 

Druk Nr 472 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa zadania realizowanego na terenie 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

W dyskusji głos zabrali radni: Mariusz Woda, Stanisław Moryc. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało            -   18 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVII/451/2023. 

 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc zaprosił radnych na uroczystość złożenia kwiatów 

pod Krzyżem Nowohuckim w dniu 27 kwietnia 2023, poinformował o imprezach i 

spotkaniach oraz obchodach związanych ze strajkami na kombinacie z 1988. 

 

Radna Beata Poszwa zapytała o budowę hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 

88. 

Radny Sebastian Piekarek poruszył sprawę przetargu na przystanek PKP os. Piastów. 

 

W dyskusji na temat prawa mieszkańców do oceniania pracy radnych udział wzięli 

radni Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, Beata Poszwa. 

   

Prowadzący poinformował, że w II kwartale bieżącego roku odbędą się konsultacje 

społeczne w sprawie przebudowy Alei Solidarności. 

 

W dyskusji odnośnie budowy hali sportowej przy SP 88 udział wzięli radni Stanisław 

Rachwał, Beata Poszwa. 
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Radny Edward Porębski poinformował o realizacji przetargów na budowę 

przystanków PKP.  

  

W dalszej dyskusji na temat pracy radnych w okręgach głos zabrali: Stanisław 

Rachwał, Beata Poszwa, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc. 

 

Radny Stanisław Rachwał oświadczył, że nigdy nie był przeciwny budowie sali 

gimnastycznej. 

 

  7. Zamknięcie sesji.  
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął LVII sesję nadzwyczajną o godz. 20.40, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

 

Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 


